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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi  rendelkezésekről szóló 10/2014. (II.  24.)  OGY határozat 2.  melléklet  45.
pontjában  foglaltak  megvalósulása  érdekében  mellékelten  megküldöm  Dr.  Hadházy  Ákos
(független)  országgyűlési  képviselő  „Mikor  és  milyen  eljárások  indultak  a  villánykövesdi
hotelprojekt miatt?” című, K/4712. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat.

 

Budapest, 2023. augusztus 4.

 

Tisztelettel:

                                                                   Dr. Latorcai Csaba
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Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint Dr. Navracsics
Tibor miniszter úrhoz benyújtott „Mikor és milyen eljárások indultak a villánykövesdi hotelprojekt
miatt?” című, K/4712. számú írásbeli  kérdésére – a miniszter megbízásából – az alábbi választ
adom.

A Kormány kiemelten fontosnak tartja az uniós források hatékony, szabályos felhasználását, az erre
hivatott  szervek  és  intézmények  folyamatosan  figyelemmel  kísérik  a  projekteket,  amennyiben
szabálytalanság gyanúja merül fel, az illetékes irányító hatóságok megteszik a szükséges lépéseket.
Abban az esetben,  ha a projekt  végül  nem valósul  meg,  a  pályázónak a támogatást  vissza kell
fizetnie.

A kérdésben említett projekttel szemben több szabálytalansági eljárás is lefolytatatásra került.  A
korábbi  megállapítások  alapján  a  támogatás  egy  részét  már  vissza  kellett  fizetnie  a
kedvezményezettnek, míg a legutóbbi eljárás eredményeképpen az irányító hatóság elállt  a meg
nem valósult projekttől, és a teljes támogatási összeget visszaköveteli.

Le kívánom szögezni, hogy az Ön által megtévesztő módon felvázolt helyzet ellenére a több tízezer
támogatott  projekt  között  elenyésző  mértékű  és  uniós  szinten  egyáltalán  nem  magas  a
szabálytalansággal érintett projektek száma. Mindemellett az esetleges kockázatok csökkentésére
kiemelt  figyelmet  fordítunk,  a  hazai  és  az  uniós  költségvetési  források  védelmének  céljából
folyamatos  ellenőrzéseket  végzünk,  emellett  anonim  bejelentő  felületet  is  működtetünk,  a
közérdekű bejelentéseket pedig az ellenőrzések során felhasználjuk.
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